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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 30. 09. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  13.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     17.50 h  
   
Prítomní:            30 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: JUDr. Katarína Macháčková 
   Ing. Štefan Škríp – neskorší príchod 
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Ing. Eva Lacková – manažér kvality 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   JUDr. Eva Bogdanová – právnička MsÚ   

Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia 
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 

         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                               
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdeláv. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského zastupiteľstva 

v  Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených zástupcov 
jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  televízie, hostí 
a občanov.  

 



 2

Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Milan Budáč 

a za overovateľov zápisnice z MsZ menuje: Ing. Marián Škoda, Helena Dadíková.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Eleonóra Porubcová – predsedníčka,  
Katarína Čičmancová – členka,  
MUDr. Marián Jakubis, MPH – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 324/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. Otvorenie 
2. Návrh na zvýšenie opakovaného finančného príspevku na stravovanie dôchodcov 
3. Rozhodnutie o prebytočnosti nehnuteľnej veci: objekt samostatnej pivnice MŠ  na Ul.  V. 

Clementisa v Prievidzi 
4. Rozhodnutie o prebytočnosti nehnuteľnej veci: pozemok a budova MŠ na Nedožerskej 

ceste v Prievidzi 
5. Návrh na doplnenie členov do rád škôl 
6. Informácia o pripravených projektoch  
7. Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností 
8. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
9. R ô z n e 
10. D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v  (od 15,00 h do 16,00 h) 
11. I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v  
12. Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 9 –  „   R ô z n e   “ 
1) Posúdenie jednotkových cien a nových položiek v zmysle Komisionárskej zmluvy 

uzatvorenej so spol. TEZAS, s. r. o., Prievidza 
2)    Informácia o stanovisku odbornej komisie k žiadosti Mgr. Nataši Krajčiovej  o podporu 

pri   zriadení a  zaradení Centra špeciálnopedagogického poradenstva do siete škôl 
a školských zariadení 

3)   Žiadosť SMMP, s. r. o., o poskytnutie finančných prostriedkov na financovanie 
stavebných úprav objektu „Zdravotné stredisko na Ul. M. Gorkého v Prievidzi“ 

4)   Žiadosť Pastoračného centra sv. Terézie z Lisieux o finančnú podporu 
5)   Žiadosť Zväzu športovej kynológie o finančný príspevok 
6)   Informácia HBK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
7)   Informácia MŠHK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
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8) Informácia o vykonávaní kontroly použitia poskytnutých finančných prostriedkov 
z rozpočtu mesta Prievidza pre Futbalový klub Mesto Prievidza 

 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 325/08, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
 Po schválení návrhovej komisie a programu privítal Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, na 
zasadnutí MsZ pani  Máriu Pobjeckú a odovzdal jej slovo. 
Pani Mária Pobjecká sa poďakovala Helene Dadíkovej, poslankyni MsZ, za smútočnú rozlúčku 
a reč, ktorú predniesla na pohrebe pána Pobjeckého. Tiež poďakovala Milanovi Budáčovi, 
poslancovi MsZ za ochotu a pomoc pri príprave smútočnej rozlúčky. Následne pani Mária 
Pobjecka požiadala poslancov MsZ a vedenie mesta o podporu pre Nemocnicu s poliklinikou 
v Bojniciach, aby sa táto nemocnica zachovala, a aby sa v Prievidzskom okrese udržali takí 
dobrí lekári a zdravotnícky personál, ako tu je.      
 
 

- k bodu 2 - 
,,Návrh na zvýšenie opakovaného finančného príspevku  

na stravovanie dôchodcov“ 
  

Mgr. Vlasta Miklasová, vedúca odboru starostlivosti o občana, uviedla, že odbor 
starostlivosti o občana predkladá návrh na zvýšenie opakovaného finančného príspevku na 
stravovanie pre starobných a invalidných dôchodcov. Informovala, že uznesením MsZ č. 
194/2004 zo dňa 29. 06. 2004 boli schválené kritéria pre poskytovanie opakovaného finančného 
príspevku na stravovanie pre dôchodcov. Podľa schválených kritérií mesto Prievidza môže 
poskytnúť opakovaný finančný príspevok na stravovanie dôchodcov takto: 

‐ občanom, ktorí sú poberateľmi starobného alebo invalidného dôchodku 
‐ majú trvalý pobyt na území mesta 
‐ u ktorých miera funkčnej poruchy vykonávať zárobkovú činnosť je viac ako 70% 
‐ ktorí nemajú vyživovaciu povinnosť voči nezaopatreným deťom 
‐ nie sú dlžníkmi mesta. 

Každý rok sa valorizáciou upravuje výška dôchodkov aj suma životného minima, a tým sa mení 
príjem žiadateľov o príspevok na stravovanie. Výška finančného príspevku na stravovanie sa od 
roku 2004 neupravovala, ale výška stravnej jednotka v ŠJ pri ZŠ v Prievidzi aj v DD v Prievidzi 
sa zvyšovala niekoľkokrát a t. r. sa zvyšuje už druhýkrát. Od 01. 09. 2008 sa zvyšuje stravná 
jednotka v ŠJ pri ZŠ v Prievidzi zo sumy 58,- Sk (1,92€) za jeden obed na sumu 64,- Sk (2,12€) 
za jeden obed a je predpoklad, že sa bude upravovať aj stravná jednotka v Domove dôchodcov 
v Prievidzi, ktorá je t. č. 60,- Sk (1,99€) za jeden obed. Odbor pre starostlivosť o občana preto 
odporúča prijať predkladaný návrh na zvýšenie opakovaného finančného príspevku na 
stravovanie pre starobných a invalidných dôchodcov v sume o 10,- Sk (0,33€)/obed 
s účinnosťou od 01. 10. 2008. Navrhované zvýšenie opakovaného finančného príspevku na 
stravovanie dôchodcov nebude mať vplyv na navýšenie finančných prostriedkov na kapitole 
stravovanie dôchodcov v schválenom programovom rozpočte mesta Prievidza na rok 2008, 
ktorý je v sume 330 000,- Sk.   

MsZ uznesením č. 326/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zvýšenie 
opakovaného finančného príspevku na stravovanie pre dôchodcov vo výške o 10,- Sk. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
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- k bodu 3 - 
,,Rozhodnutie o prebytočnosti nehnuteľnej veci:  

objekt samostatnej pivnice MŠ na Ul.  V. Clementisa v Prievidzi“ 
 

Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval, že objekt samostatnej 
nadzemnej pivnice je súčasťou Materskej školy, Ul. V. Clementisa, Prievidza a slúžila na 
uskladnenie zásob ovocia a zeleniny pre prevádzku zariadenia školského stravovania pri MŠ. 
Avšak na tento účel sa už dlhodobo nepoužíva. Po stavebnej stránke je objekt schátralý a má 
výrazné statické poškodenie.  Je záujem, v priestore po asanácii pivnice,  vybudovať 
v súčinnosti s výborom volebného obvodu č. 4 parkovacie miesta pre rodičov detí 
navštevujúcich MŠ na Ul. V. Clementisa a občanom priľahlého obytného domu.  
 MsZ uznesením č. 327/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prebytočnosť 
nehnuteľnej veci, a to samostatný objekt pivnice MŠ, Ul. V. Clementisa, Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 - 
,,Rozhodnutie o prebytočnosti nehnuteľnej veci:  

pozemok a budova MŠ na Nedožerskej ceste v Prievidzi“ 
 

 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že s účinnosťou od školského 
roku 2008/2009 bola prevádzka predškolského zariadenia Materská škola, Nedožerská cesta č. 
40, Prievidza, presťahovaná do objektu Základnej školy, Malonecpalská ul. č. 37, Prievidza. 
Objekt – budova Materskej školy, Nedožerská cesta č. 40, Prievidza, súp. č. 30192 a pozemok - 
parc. č. 6577/3, o výmere 5007 m2, k. ú. Prievidza, sú pre potreby školstva v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Prievidza prebytočné.  
 MsZ uznesením č. 328/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prebytočnosť 
nehnuteľnej veci. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 5 - 
,,Návrh na doplnenie členov do rád škôl“ 

 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval, že na základe schválenia zmien 
v novom školskom zákone o výchove a vzdelávaní je potrebné prijať uznesenie, ktorým sa do 
rád škôl a školských zariadení budú delegovať ďalší zástupcovia mesta. 
 MsZ uznesením č. 329/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo delegovanie jedného 
ďalšieho zástupcu mesta do rád škôl a školských zariadení. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
  

- k bodu 6 - 
,,Informácia o pripravených projektoch“ 

 
 Mgr. Ivan Benca, referent pre oblasť školstva, školskej infraštruktúry a vzdelávania, 
informoval o pripravovaných projektoch: 
Komplexný rozvoj vzdelávania pracovníkov MsÚ Prievidza s cieľom zvýšenia kvality 
ľudských zdrojov vo verejnej správe. Časový harmonogram je plánovaný na obdobie od marca 
2009 do októbra 2009. Vzdelávanie sa bude uskutočňovať v piatich aktivitách, pričom do nich 
bude zaradených 191 zamestnancov MsÚ. Celkové výdavky na projekt predstavujú čiastku 
8 716 966,- Sk, pričom požadovaná výška nenávratného finančného príspevku ju 8 281 118,- 
Sk a kofinacovanie zo strany mesta Prievidza bude 5%. 
Športové triedy – zlepšenie podmienok v existujúcich triedach s cieľom zvyšovania 
adekvátnej výkonnosti, zdokonaľovanie herných zručností a formovanie medziľudských vzťahov 
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žiak – tréner, žiak – učiteľ, žiak – žiak na ZŠ, Ul. energetikov v Prievidzi. Finančné prostriedky 
budú použité na päťdňové sústredenie v Škole v prírode v Kľačne. Žiaci športových tried 
absolvujú dvojfázové tréningy, regeneračné procedúry a voľnočasové aktivity. Celkový rozpočet 
projektu je 170 800,- Sk, z čoho čiastkou 152 260,- Sk prispeje MŠ SR, čiastkou 8 540,- Sk ZŠ 
na Ul. energetikov a kofinancovanie mestom Prievidza je vo výške 10 000,- Sk. 
Športové triedy – zlepšenie podmienok v existujúcich triedach s cieľom zlepšenia 
materiálneho vybavenia pre žiakov športových tried (hokejová brankárska výstroj, hokejky, 
športové plavky, basketbalové lopty) a absolvovanie športového sústredenia v Škole v prírode 
v Kľačne pre žiakov III. ZŠ na Ul. S. Chalupku v Prievidzi. Celkový rozpočet projektu je 
370 000,- Sk, pričom MŠ SR prispeje čiastkou 350 000,- Sk a kofinancovanie mesta Prievidza 
predstavuje čiastku 20 000,- Sk čo je 5,4%. 
Mgr. Ivan Benca, referent pre oblasť školstva, školskej infraštruktúry a vzdelávania, informoval, 
že na zasadnutí MsR dňa 23. 09. 2008 bol predložený projekt Športové triedy – III. ZŠ, Ul. S. 
Chalupku v Prievidzi s celkovým rozpočtom  160 300,- Sk a požadované kofinancovanie 
mestom Prievidza bolo vo výške 100 000,- Sk, čo predstavuje 6,23%. Na základe listu od Pavla 
Siroťáka, metodika SZĽH, ktorý touto cestou žiada o spoluprácu pri zabezpečení finančnej 
podpory žiakov športových hokejových tried, bola upravená výška požadovaných finančných 
prostriedkov z MŠ SR. MŠ SR pripravilo projekt podpory žiakov ŠHT a MO SZĽH má záujem na 
projekte participovať.  Finančné prostriedky, ktoré žiaci získajú cestou školy, sú naviac ako bol 
schválený rozpočet na útvary talentovanej mládeže športových hokejových tried. Metodické 
oddelenie SZĽH odporučilo sumu na materiálové zabezpečenie – hokejky, výstroj - navýšiť na 
hodnotu 3 500,- Sk na žiaka, preto sa zmenil aj celkový rozpočet projektu. 
 MsZ uznesením č. 330/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
s názvom Komplexný rozvoj vzdelávania pracovníkov Mestského úradu v Prievidzi. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 331/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
s názvom Športové triedy – zlepšenie podmienok v existujúcich športových triedach realizovaný 
ZŠ, Ul. energetikov v Prievidzi. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 332/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
s názvom Športové triedy – zlepšenie podmienok v existujúcich športových triedach realizovaný 
III. ZŠ, Ul. S. Chalupku v Prievidzi. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 7 - 
,,Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne  

vyporiadanie nehnuteľností“ 
 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, na rokovaní informovala o dvoch žiadostiach 
o zriadenie vecného bremena a o jednej žiadosti o majetkovoprávne vyporiadanie:  
  
Žiadosť Kenana Demen a Jany Demen, Cesta Vl. Clementisa č. 3/9, Prievidza, vlastníkov 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, parc. č. 7066/6, o zriadenie vecného bremena s právom 
uloženia inžinierskych sietí – kanalizačnej, vodovodnej, plynovej a elektrickej prípojky 
k rodinnému domu a trvalého prístupu k nim za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie 
v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, parc. č. 
7066/1, parc. č. 5298/3 a parc. č. 5305/6, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza a s právom 
prechodu a prístupu k rodinnému domu v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom po 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, parc. č. 7066/1, ktorá je vo  vlastníctve mesta Prievidza,   
 MsZ uznesením č. 333/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecných 
bremien pre Kenana Demen a Janu Demen. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
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Žiadosť Špeciálnej základnej školy internátnej v Prievidzi o zriadenie vecného bremena  
s právom prechodu pešo, prejazdu motorovými vozidlami a parkovania na nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza,  parc. č. 787/1, ktorá je vo vlastníctve mesta  Prievidza, v rozsahu podľa zamerania 
geometrickým plánom v prospech SR – Špeciálnej základnej školy internátnej v Prievidzi.   
 MsZ uznesením č. 334/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena pre Špeciálnu základnú školu internátnu v Prievidzi. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Právne oddelenie predložilo návrh na  majetkovoprávne vyporiadanie zvyškových 
pozemnoknižných parciel, ktoré presahujú za areál ZŠ na Malonecpalskej ulici pod chodník, 
nachádzajúci sa na západnej strane pozdĺž celého areálu školy v prípade, ak o vyporiadanie 
vlastníci pozemkov požiadajú.  

MsZ uznesením č. 335/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo  majetkovoprávne 
vyporiadanie zvyškových pozemnoknižných parciel, ktoré presahujú za areál ZŠ na 
Malonecpalskej ulici pod chodník, nachádzajúci sa na západnej strane pozdĺž celého areálu 
školy v prípade, ak o vyporiadanie vlastníci pozemkov požiadajú, za cenu 350,- Sk/m2. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 8 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila prítomným 16 žiadostí 
o kúpu nehnuteľností, a to: 
 
Žiadosť Jána Stašjaka a manž., bytom Kanianka, Školská ul. č. 15/8, o kúpu časti pozemku v k. 
ú. Prievidza, z parc. č. 3591/1 vo výmere približne 80 m2, za účelom vybudovania odstavnej 
plochy na parkovanie pre súkromné autá pred garážami, ktoré vlastnia na parc. č. 3591/12, 
3591/280 a 3591/281. 

MsZ uznesením č. 336/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku pre 
Jána Stašjaka a manž., bytom Kanianka za účelom vybudovania odstavnej plochy na 
parkovanie pre súkromné autá pred  garážami, ktoré vlastnia. 
Hlasovanie: 3 poslanci za, 18 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Karolíny Bílekovej, bytom Prievidza, Mojmírova ul. č. 8/1, o súhlas k prevodu 
vlastníctva pozemku v k. ú. Prievidza odkúpeného od mesta KZ č.35/02 na dvoch spoločníkov  
Richarda Vardžíka a Milana Cápa s tým, že predkupné právo v prospech mesta Prievidza 
prejde na nových vlastníkov a účel ostane zachovaný, t. j. vybudovanie objektu 
autoelektroservisu a obchodno - servisného zastúpenia kovoobrábacích strojov.  
 MsZ uznesením č. 337/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prevod vlastníctva 
pozemku. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 poslanec proti 
   
Žiadosť spoločnosti DELCO REAL ESTATE, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Duklianska ul. č.  
60/19, o  kúpu nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a  to objektu bývalej VS - 6 na Nábreží sv. Cyrila, 
súp. č. I.357 a pozemku pod objektom,  parc. č.  1860 vo výmere 292 m2, za účelom zriadenia 
medicínskeho centra sv. Cyrila. 
 Július Urík, poslanec MsZ, odporučil, aby sa tento objekt a pozemok predal formou 
verejnej aukcie, nakoľko o kúpu tohto objektu bolo podaných viac žiadostí. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, poznamenal, že dôležitý je aj účel odkúpenia nehnuteľnosti.  

MsZ uznesením č. 338/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť spoločnosti 
DELCO REAL ESTATE, s. r. o., o kúpu nehnuteľnosti. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal   
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Žiadosť Róberta Dadíka - TERMONT, bytom Prievidza, Gazdovská ul. č.  4/11, o  kúpu 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a  to I. poschodia budovy, súp. č. 30157  (bývalá PK -3) na 
Lúčnej ulici a prislúchajúceho spoluvlastníckeho podielu na pozemku parc. č. 2563 za   účelom 
zriadenia zámočníckej dielne.  

MsZ uznesením č. 339/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj časti 
pozemku pre Róberta Dadíka - TERMONT, bytom Prievidza,  za účelom zriadenia zámočníckej 
dielne. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Ponuku Róberta Frimmela a manž., bytom Prievidza, Ul. S. Chalupku  č. 35/2, na spätné 
odkúpenie pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č.  421/17 vo výmere 23 m2, za tých istých 
podmienok ako ho nadobudol v zmysle Kúpnej zmluvy č. 70/05,  t.j. za cenu 1 545,- Sk/m2. 
Dôvodom je nutná a finančne náročná prekládka inžinierskych sietí. 

MsZ uznesením č. 340/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo spätné odkúpenie 
pozemku v k. ú. Prievidza, za účelom výstavby garáže, v zmysle Kúpnej zmluvy č. 70/05  za 
tých istých podmienok  ako  nehnuteľnosť nadobudol Róbert Frimmel a manž., bytom Prievidza. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 21 poslancov proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť   Viery Obuchowiczovej, bytom Prievidza, Garbiarska ul. č. 27 o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5036/1 vo výmere približne 400 m2,  za účelom výstavby 
dvojpodlažného bytového domu. 
 MsZ uznesením č. 341/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Viery 
Obuchowiczovej o kúpu časti pozemku. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 25 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť   Mária Ledeckého, bytom   Prievidza, Garbiarska   ul. č. 27  o  kúpu   časti  pozemku 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5045/1 vo výmere približne 280 m2, za účelom výstavby 
polyfunkčného objektu s obchodnými priestormi na prízemí a bytmi na poschodí. Na vlastné 
náklady zabezpečí prekládku existujúcich IS  na predmetnom pozemku. 

MsZ uznesením č. 342/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku pre Mária Ledeckého, bytom Prievidza, za účelom výstavby polyfunkčného objektu.  
Hlasovanie: 1 poslanec za, 26 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť   Anny Petrášovej, bytom Prievidza, Konvalinková ul. č. 684/13, o rozšírenie účelu 
využitia plánovaného objektu na pozemku odpredaného Kúpnou zmluvou č. 16/08, a to  
o vybudovanie bytových jednotiek na ďalšom podlaží domu služieb, t. j.  objekt bude mať tri 
podlažia. 

MsZ uznesením č. 343/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť o rozšírenie 
účelu využitia plánovaného objektu na pozemku odpredaného Anne Petrášovej, a to 
o vybudovanie  bytových   jednotiek na ďalšom podlaží domu služieb. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť   Ing. Martina Bugára, bytom Prievidza, Ul. J. Červeňa č. 32, o kúpu časti pozemku v k. 
ú. Prievidza, z parc. č. 4996/1 vo výmere približne 220 m2,  za účelom výstavby polyfunkčného 
objektu s obchodnými priestormi na prízemí a bytovými jednotkami na 1. poschodí. 
 

MsZ uznesením č. 344/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj časti 
pozemku pre Ing. Martina Bugára, bytom Prievidza. 
Hlasovanie: 3 poslanci za, 24 poslancov proti  
 
Žiadosť spoločnosti AB EUROMARKET, s. r. o.,  so sídlom v Prievidzi, o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza, za účelom rozšírenia skladových priestorov, kancelárie, predajného priestoru, 
vybudovanie troch parkovacích miest pre zásobovanie, hostí a širokú verejnosť a vysporiadanie 
pozemku pod terasou. 
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 Táto žiadosť bola Ing. Jánom Bodnárom, primátorom mesta, odporučená na stiahnutie 
z rokovania, nakoľko názory a odporučenia komisii MsZ sa značne líšili. Žiadosť bola 
odporučená na opätovné prerokovanie v komisiách a VVO. 
 
Žiadosť   Ing. Alojza Páleníka a manž., bytom Prievidza, Ul. J. Červeňa č. 46,  o kúpu 
pozemkov v k. ú. Prievidza, parc. č. 4845 vo výmere 55 m2, za účelom rozšírenia záhrady 
a časti pozemku, z parc. č.  4815/1, vo výmere približne 280 m2, na parkovanie. 

MsZ uznesením č. 345/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemkov 
v k. ú. Prievidza pre Ing. Alojza Páleníka a manž., bytom Prievidza, za cenu 172,- Sk/m2, so 
zriadením vecného bremena na parc. č. 4815/1 – práva uloženia inžinierskych sietí na 
predávanom  pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby a opravy v prospech správcov 
inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť   Dany Bystrianskej, bytom Prievidza, Ul. J. Červeňa č. 670/48,  o kúpu časti 
pozemku k. ú. Prievidza,  z parc. č.  4815/1, vo výmere približne 250 m2, za účelom rozšírenia 
záhrady pred domom. 
MsZ uznesením č. 346/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemku v k. ú. 
Prievidza, pre Danu Bystriansku, bytom Prievidza, za účelom rozšírenia záhrady pred rodinným 
domom, za cenu 172,- Sk/m2, so zriadením vecného bremena – práva uloženia inžinierskych 
sietí na predávanom  pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby a opravy v prospech 
správcov inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 

 

Žiadosť   JUDr. Ľudmily Škvaridlovej, bytom Prievidza, Ul. J. Jesenského č. 19/12,  o kúpu 
pozemkov v k. ú. Prievidza, parc. č. 4849 vo výmere 28 m2 a časti pozemku, z parc. č.  4815/1, 
vo výmere približne 180 m2, za účelom rozšírenia záhrady. 

MsZ uznesením č. 347/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemkov 
v k. ú. Prievidza, pre JUDr. Ľudmilu Škvaridlovú, bytom Prievidza, za účelom rozšírenia 
záhrady, za cenu 172,- Sk/m2, so zriadením vecného bremena na parc. č. 4815/1 – práva 
uloženia inžinierskych sietí na predávanom  pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby 
a opravy v prospech správcov inžinierskych sietí. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť   spoločnosti  WERBEANSTALT, s. r. o.,  so  sídlom  v  Prievidzi, Nábrežie  sv. Cyrila č. 
26/18, o možnosť úhrady kúpnej ceny za pozemok v k. ú. Prievidza, parc. č. 3860/1, schválený 
na odpredaj uzn. MsZ č. 121/08 dňa 29.04. 2008,  formou splátkového kalendára na obdobie 3 
rokov.   

MsZ uznesením č. 348/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo úhradu kúpnej ceny 
za pozemok v k. ú. Prievidza, formou splátkového kalendára na obdobie 3 rokov pre spoločnosť  
WERBEANSTALT, s. r. o., so sídlom  v Prievidzi. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 

 
Žiadosť  Denisy Radosovej, bytom Prievidza, Ul. J. Murgaša č. 702/28, o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5400/42 vo výmere približne 850 m2,  za účelom výstavby rodinného 
domu. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa v rámci rozpravy k tejto žiadosti informovala, či je 
odpredaj tohto pozemku v súlade s územným plánom. Vladimír Revický, poslanec MsZ, dodal, 
že v týchto miestach už bol v minulosti jeden pozemok odpredaný.  

MsZ uznesením č. 349/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, pre Denisu Radosovú, bytom Prievidza, za účelom výstavby  
rodinného domu, za cenu 172,- Sk/m2, s podmienkou zachovania hranice po potrubie verejnej 
kanalizácie.  
Hlasovanie: 24 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali   
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Výzva spoločnosti TECHNOL,  s. r. o. , so sídlom v Nedožeroch - Brezanoch, Kukučínova ul. č. 
732/48, na uplatnenie si predkupného práva v   zmysle  Kúpnej zmluvy č. 01/04  uzavretej dňa 
15. 01. 2004 na nehnuteľnosti -  pozemky s inžinierskymi sieťami za 3,8 milióna Sk  + DPH 
v zmysle znaleckého posudku č. 64/2008, stavby na pozemku za 3,75 milióna Sk  + DPH.  

MsZ uznesením č. 350/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uplatnenie 
predkupného práva a odkúpenie nehnuteľnosti odpredanej spoločnosti TECHNOL, s. r. o., so 
sídlom v Nedožeroch - Brezanoch, v zmysle Kúpnej zmluvy č. 01/04, t. j. za tých istých 
podmienok ako ju kupujúci nadobudol (za cenu 294 750,- Sk). 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali 

 
 

- k bodu 10 - 
,,D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v“ 

 
 Do diskusie pre občanov sa v mene detí z Mladého parlamentu zapojila pani Magda 
Malichová a pozvala poslancov MsZ na stretnutie Mladého parlamentu s primátorom mesta 
a poslancami MsZ, ktoré sa bude konať dňa 22. 10. 2008. Ďalej pani M. Malichová informovala 
o plánovaných stretnutiach v rámci VVO, na ktorých by sa uskutočňovali konzultácie poslancov 
príslušného VVO s členmi Mladého parlamentu o problematike a jej riešeniach v tom ktorom 
VVO. Prvé stretnutie už bolo dohodnuté s VVO č. 3 a uskutoční sa dňa 08. 10. 2008. Pokiaľ by 
mali záujem o takýto spôsob stretnutia aj ostatné VVO, je možné kontaktovať pani M. Malichovú 
v CVČ. 
 
  

- k bodu 9 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Posúdenie jednotkových cien a nových položiek v zmysle  

Komisionárskej zmluvy uzatvorenej so spol. TEZAS, s. r. o., Prievidza 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že bola schválená 
komisia na prehodnotenie cien zmluvným partnerom TEZAS, spol. s r. o. Konštatoval, že 
komisia k predmetnej veci zasadala 2 krát: 

• dňa 18. 08. 2008 – úvodné oboznámenie sa s podkladmi predloženými spoločnosťou 
TEZAS, spol. s r. o., a vyšpecifikovanie prvotných požiadaviek na objasnenie niektorých 
návrhov cien;   

• dňa 02. 09. 2008 – zasadnutie komisie za účasti zástupcov spoločnosti TEZAS, spol. s r. 
o.,  p. Chrenkovej a konateľa spoločnosti   Ing.  Romančáka. 

V rámci druhého zasadnutia komisie boli podrobne preskúmané jednotlivé položky a zo strany 
spoločnosti TEZAS, spol. s r. o., priebežne vysvetľované  návrhy predložených cenových zmien 
v oblastiach: 

1. odpadového hospodárstva 
2. verejnej zelene a  detských a športových ihrísk   
3. miestnych komunikácií. 

  RNDr. Alena Mečiarová, predsedníčka komisie, informovala, že po schválení sa 
rozpočet navýši o takmer 17 mil. Sk, mesto získalo dotáciu  na recykláciu, z ktorej bola 
zakúpená triediaca linka, ale táto dotácia nepokrýva jej údržbu. 
 Do rozpravy k tomuto bodu rokovania sa prihlásila Mgr. Katarína Bubnášová, 
poslankyňa MsZ, a zaujímala sa, či mesto Prievidza používa všetky možnosti na to, aby 
súkromní vlastníci udržiavali svoje pozemky. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby 
a RR, konštatoval, že tieto pozemky sa riešia aj v réžii mesta, ale väčšinou sa po doručení 
výzvy uskutoční náprava. 
 MsZ uznesením č. 351/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uzatvorenie úplného 
znenia komisionárskej zmluvy so spoločnosťou TEZAS, spol. s r. o., s akceptovaním 
odporúčaní odbornej komisie.  
Hlasovanie: 30 poslancov za 
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Bod č. 2 - Informácia o stanovisku odbornej komisie k žiadosti Mgr. Nataši Krajčiovej  

o podporu pri   zriadení a  zaradení Centra špeciálnopedagogického poradenstva  
do siete škôl a školských zariadení 

 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta a predseda vymenovanej komisie, informoval 
o stanovisku komisie vo veci žiadosti Mgr. Nataši Krajčiovej o zaradenie súkromného 
poradenského zariadenia „DYS – centra“ do siete škôl a školských zariadení. Komisia sa 
oboznámila s materiálmi, ktoré k svojej žiadosti priložila žiadateľka a so stanoviskami odboru 
školstva, Klubu riaditeľov ZŠ a Klubu MŠ v Prievidzi. Po dôkladnom zvážení dospela komisia 
k záveru nesúhlasiť so zaradením DYS centra do siete škôl a školských zariadení. Komisia však 
navrhla, aby žiadateľka vykonávala uvedenú činnosť mimo siete škôl a školských zariadení 
a súčasne komisia navrhla mestu, aby podporilo konkrétny podnikateľský zámer a poskytnúť 
žiadateľke benefit napr. poskytnutím priestorov, za ktoré by bol výmer nájomného určený podľa 
1. skupiny interného cenníka so sadzbou 260,- Sk/m2/rok.  Inú formu podpory komisia vidí aj 
v poskytnutí jednorázového príspevku alebo paušálnej sumy závislej od počtu klientov za 
určitých, vopred dohodnutých podmienok a rešpektovania platnej legislatívy. V prípade 
poskytnutia jednej z uvedených foriem podpory navrhuje komisia, aby zo strany žiadateľky bola 
polročne predložená správa o činnosti poradenského zariadenia.  
 MsZ uznesením č. 352/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zaradenie nového 
Centra špeciálnopedagogického poradenstva do siete škôl a školských zariadení.  
Hlasovanie: 27 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
    
Bod č. 3 - Žiadosť SMMP, s. r. o., o poskytnutie finančných prostriedkov na financovanie 

stavebných úprav objektu 
 „Zdravotné stredisko na Ul. M. Gorkého v Prievidzi“ 

 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., informoval, že na základe požiadavky VVO 
č. 4 – Kopanice a v súvislosti  s potrebou skultúrnenia  a sfunkčnenia prístupovej časti objektu 
„Zdravotné stredisko na Ul. M. Gorkého“ spoločnosť žiada poskytnutie finančných prostriedkov 
na úpravu časti podchodu – vymaľovanie, úpravu časti vonkajšieho schodiska a bezbariérovú 
úpravu a úpravu AL  - obkladu nad prízemím, pričom finančné náklady sú vyčíslené na čiastku 
107 500,- Sk. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala, či príjmy z nájmu idú do rozpočtu 
mesta Prievidza alebo do rozpočtu spoločnosti SMMP, spol. s r. o. Mgr. Jozef Topoľský, konateľ 
SMMP, spol. s r. o., uviedol, že tieto financie sú premietnuté v rozpočte SMMP, spol. s r. o., ale 
úpravy v tomto rozsahu nie je možné zvládnuť z týchto príjmov. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, konštatoval, že ak by sa tento objekt odpredal, mesto Prievidza by MZ SR muselo 
zaplatiť necelých 8 mil. Sk, z tohto dôvodu bol objekt ponechaný v nájme. Mesto Prievidza tento 
objekt opraví  len v nutnej miere. Ak bude možné objekt predať, odpredá sa súčasným 
nájomníkom, ktorí si ho upravia podľa svojich potrieb a predstáv.  
 MsZ uznesením č. 353/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo transfer vo výške 
107 500,- Sk pre SMMP, spol. s r.o., na zabezpečenie stavebných úprav na objekte 
Zdravotného strediska na Ul. M. Gorkého.  
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
     

Bod č. 4 - Žiadosť Pastoračného centra sv. Terézie z Lisieux o finančnú podporu 
 PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta, informoval o žiadosti Pastoračného 
centra sv. Terézie z Lisieux, o poskytnutie finančnej podpory na činnosť pastoračného 
centra(energie, cesta do Lisieux na blahorečenie rodičov sv. Terézie, voľnočasové aktivity pre 
deti a mládež, vybavenie centra audio technikou a predmetmi pre voľnočasové aktivity spolu vo 
výške 335 tis. Sk. V závere PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta, dodal, že 
žiadosť nie je krytá rozpočtom. Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, požiadala 
o podporu tejto žiadosti a jej schválenie. 
 MsZ uznesením č. 354/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie finančného 
príspevku pre pastoračné centrum vo výške 300 tis. Sk. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali 
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Bod č. 5 - Žiadosť Zväzu športovej kynológie o finančný príspevok 

 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval o žiadosti Zväzu športovej 
kynológie ZTŠČ SR o poskytnutie finančného príspevku vo výške 65 tis. Sk. Príspevok by bol 
použitý na zakúpenie a výrobu prekážok, ktoré budú umiestnené v  novom kynologickom areáli. 
V žiadosti žiadali aj o prenájom, resp. o darovanie unimobunky, ktorá by slúžila na uskladnenie 
pomôcok potrebných pri výcviku psov a tiež požiadali o kosenie areálu cvičiska v rámci kosenia 
verejnej zelene. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že pôvodné cvičisko bolo zabrané v rámci 
výstavby obchvatu a tak sa hľadal nový pozemok postačujúci potrebám kynológov. Ak by sa 
pôvodné prekážky (používané približne 20 rokov) začali premiestňovať, došlo by k ich 
poškodeniu a neboli by už použiteľné. V minulosti sa kynologickému klubu poskytovalo len 5 tis. 
Sk, čo nestačilo ani na nákup náterov na prekážky. Následne odporučil, aby do kosby verejnej 
zelene bol zaradený aj areál cvičiska psov. 
 MsZ uznesením č. 355/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie finančného 
príspevku vo výške 65 tis. Sk pre Kynologický klub Prievidza. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
   

Bod č. 6 -  Informácia HBK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
 Informáciu HBK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov predniesol Ing. 
Milan Rybanský, vedúci odboru školstva. Informoval, že HBK Prievidza boli na mesiac august 
2008 poskytnuté finančné prostriedky na činnosť klubu, ktoré boli v celkovej výške 400 tis. Sk  
použité na zabezpečenie celkovej činnosti basketbalového klubu. 
 MsZ uznesením č. 356/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej časti 
schválených finančných prostriedkov vo výške 400 tis. Sk pre HBK Prievidza na činnosť klubu 
v mesiaci september 2008. 
Hlasovanie: 29 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
  

Bod č. 7 - Informácia MŠHK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval o vyúčtovaní dotácie pre MŠHK 
Prievidza poskytnutá mestom Prievidza na činnosť klubu. Konštatoval, že MŠHK Prievidza boli 
na mesiac august 2008 poskytnuté schválené finančné prostriedky vo výške 900 tis. Sk, a tie 
boli následne použité za činnosť klubu. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala, čo bolo v rámci vyúčtovania zaradené 
v položke kancelárske potreby. Jozef Kohút, riaditeľ MŠHK Prievidza, uviedol, že do položky 
kancelárske potreby boli zaradené náplne do tlačiarní a faxov, papier, atď.  Ján Dobrovodský, 
poslanec MsZ, sa zaujímal, prečo je družstvo MŠHK Prievidza na poslednom mieste. Jozef 
Kohút, riaditeľ MŠHK Prievidza, uviedol, že v družstve je veľa nových hráčov, a tí sa musia 
zohrať. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa ďalej informovala na položku č. 12 vo vyúčtovaní 
– platy trénerov a zamestnancov, nakoľko nevie o akých zamestnancov ide, nakoľko 
zamestnanci hokejového štadiónu sú zamestnancami spoločnosti UNIPA, spol. s r. o. Jozef 
Kohút, riaditeľ MŠHK Prievidza, uviedol, že ide o manažment, hlásiča, usporiadateľa, 
zapisovateľa, lekára, atď., s ktorými je podpísaná Dohoda o vykonaní práce. 
 MsZ uznesením č. 357/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej časti 
schválených finančných prostriedkov pre MŠHK Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
  

Bod č. 8 - Informácia o vykonávaní kontroly použitia poskytnutých finančných 
prostriedkov z rozpočtu mesta Prievidza pre Futbalový klub Mesto Prievidza 

 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta a členka komisie, ktorá vykonala 
kontrolu použitia poskytnutých finančných prostriedkov pre FK Mesto Prievidza, informovala 
v mene komisie o kontrole vykonanej na základe uznesenia MsZ č. 319/08 zo dňa 26. 08. 2008. 
Uviedla, že boli začaté dve kontroly. Kontrola spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., ktorá ku dňu 
konania MsZ nebola ukončená a z toho dôvodu o nej Ing. Jana Michaličková, hlavná 
kontrolórka mesta, bude informovať po jej skončení na MsZ. Bola vykonaná  kontrola FK Mesto 
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Prievidza, ktorá bola ukončená dňa 30. 09. 2008. V rámci kontroly boli kontrolované hráčske 
zmluvy, finančné podklady, zmluvy o prestupoch a trénerské zmluvy. Následne sa hlavná 
kontrolórka mesta vyjadrila ku každej časti poskytnutých finančných prostriedkov osobitne: 
- Dotácia vo výške 4 600 tis. Sk na začiatok ročníka 2008/2009 – v rámci kontroly tejto 
poskytnutej finančnej čiastky z poskytnutých účtovných dokladov boli zistené tieto nedostatky:  

• Časový nesúlad 
• Nehospodárnosť a nepreukázateľnosť použitia finančných prostriedkov 
• Nesprávne finančné zúčtovanie 
• Účtovné nedostatky vo výške 2 337 tis. Sk 

- Dotácia vo výške 750 tis. Sk na činnosť klubu v mesiaci júl 2008 – v rámci kontroly tejto časti 
poskytnutých finančných prostriedkov boli zistené kontrolné zistenia: 

• Časový posun použitia finančných prostriedkov 
• Nesúvislosť použitia finančných prostriedkov s určením podľa uznesenia MsZ 
• Porušenie zákona o účtovníctve. 

V závere Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, konštatovala, že kontrolovaný 
objekt sa zaviazal splniť  nápravné opatrenia. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že aj napriek neukončenej kontrole spoločnosti 
UNIPA, spol. s r. o., bude ku dňu 01. 10. 2008 ukončená mandátna zmluva, na základe ktorej 
mesto Prievidza postupovalo schválené finančné prostriedky FK Mesto Prievidza. Ďalej dodal, 
že ak mesto bude niekedy poskytovať finančné prostriedky, ich použitie a účelovosť bude pod 
kontrolou komisie na posudzovanie oprávnenosti v zložení:                 
Ing. Milan Dérer – zástupca primátora mesta 
Milan Budáč – predseda finančnej komisie 
Jozef Krško – predseda komisie športu 
Helena Dadíková – poslankyňa MsZ 
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru. 
 Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, odporučil, aby sa kontrolná komisia zamerala aj na 
kontrolu financovania HBK Prievidza a MŠHK Prievidza.  
 MsZ uznesením č. 358/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o vykonanej kontrole použitia poskytnutých finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 359/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
primátora mesta o odstúpení od Mandátnej zmluvy uzatvorenej medzi mestom Prievidza a spol. 
UNIPA, s. r. o., , s účinnosťou od 1. 10. 2008. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 K informácii primátora  mesta o vymenovaní odbornej komisie na posudzovanie 
objektívnosti nákladov a ich následnej kontroly pri poskytovaní finančných prostriedkov 
z rozpočtu mesta prijalo MsZ uznesenie č. 360/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 K žiadosti Futbalového klubu Mesto Prievidza o uvoľnenie ďalších častí schváleného 
finančného príspevku vo výške 1 500 tis. Sk, ktoré mali byť uvoľnené v zmysle uznesenia MsZ 
na činnosť klubu v mesiaci august a september 2008, prijalo MsZ uznesenie č. 361/08, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 poslanec proti, 2 poslanci sa zdržali 

 
 

- k bodu 12 - 
,,I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v“ 

 
 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa informovala, čo sa plánuje stavať v areáli 
bývalej MŠ na Ul. A. Stodolu, nakoľko má informácie, že sa tam má vybudovať nejaký vysoký 
objekt. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že v tomto areáli budú postavené bytové domy 
do výšky bytoviek v časti ,,Čínsky múr“.  
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 Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, sa zaujímal o staré mantinely zo zimného štadiónu 
a požiadal o ich umiestnenie na ihrisku vo VVO II. prostredníctvom odboru výstavby a RR. Ing. 
Soňa Tencerová, spol. UNIPA, spol. s r. o., uviedla, že mantinely boli rozhodnutím vyraďovacej 
komisie vyradené z evidencie majetku a za symbolickú 1,- Sk predané obci Chrenovec – 
Brusno. 
 
  Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala na majetok mesta, konkrétne o úpravy 
futbalového štadióna, a chcela vedieť, či má mesto informácie o týchto úpravách a či dalo 
súhlas na zhodnocovanie objektu futbalového štadióna. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
uviedol, že nemá informáciu o zhodnocovaní futbalového štadióna a dodal, že predpokladá, že 
úpravy sa vykonávajú so súhlasom konateľa spoločnosti UNIPA., spol. s r. o. Ing. Soňa 
Tencerová informovala, že úpravy sa určite vykonávajú so súhlasom konateľa spoločnosti 
UNIPA, spol. s r. o. Ing. Ján Kotian, prezident FK mesto Prievidza, informoval, že sa upravuje 
miestnosť pre lekára a vymieňa sa tam obklad, nakoľko starý obklad už bol značne 
opotrebovaný. 
 
  

- k bodu 13 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 30. 09. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
................................................                                .............................................      
        Ing. Marián Škoda                    Helena Dadíková 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 07. 10. 2008 
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